
J E G Y Z Ő K Ö N Y V  

 

 

Készült: Mezőtúr Város Képviselő-testülete 2021. október 7-ei rendkívüli nyilvános ülésén.  

 

Az ülés helye: Városháza Díszterme (5400 Mezőtúr, Kossuth Lajos tér 1. I. emelet 9.)   

 

Jelen vannak: Herczeg Zsolt polgármester, Szűcs Dániel alpolgármester, Batta Attila Viktor 

képviselő, Kovács Attila képviselő, Kovács Mihály képviselő, Kötél János képviselő, Patkós Éva, 

Patkós Lajos, Rózsa Endre Bertalan képviselő, dr. Siposné Varga Ildikó képviselő.   

 

dr. Enyedi Mihály jegyző, dr. Balla Vilmos aljegyző, Nagy Sándor osztályvezető, Boross Boglárka 

osztályvezető, Biriszló Beáta osztályvezető, Szabó Péter osztályvezető-helyettes, dr. Sebestyén 

Katalin a Mezőtúri Városfejlesztési Kft. ügyvezetője, Jenei József, Dóczi Józsefné 

jegyzőkönyvvezető, Csekő István informatikus  

 

Herczeg Zsolt: Rendkívüli nyilvános ülésünkön köszöntöm a megjelent városi képviselőket, a 

napirendi pontokhoz meghívottakat és minden Tisztelt Jelenlévőt. A jelenléti ív alapján 

megállapítom, hogy az ülés határozatképes, 12 fő képviselő közül jelen van 10 fő. Bejelentéssel van 

távol Kovács Péter József és későbbi érkezését jelezte Harmat Mihályné képviselő. Bejelentem, hogy 

az ülésről hangfelvétel és jegyzőkönyv készül. A jegyzőkönyv hitelesítésére Patkós Éva és dr. 

Siposné Varga Ildikó képviselőket kérem fel.  

 

Javasolom, hogy a mai ülésünkön a képviselő-testület a 2021. október 6-án kiadott meghívóban 

szereplő napirendi pontokat tárgyalja meg azzal a módosítással, hogy a nyilvános ülésünkről kerüljön 

át zárt ülésre a meghívóban szereplő 2. napirendi pont, mely a helyi kitüntetések, díjak alapításáról 

és adományozásáról szóló 15/2018.(IX.27.) számú önkormányzati rendelet módosításáról szól.  

A nyilvános ülésünk végére tegyük be az alábbi napirendi pontot:  

„Tájékoztató a veszélyhelyzet alatt meghozott polgármesteri döntésekről” valamint az „Egyebek” 

napirendi pontot.  

 

Herczeg Zsolt: Az elhangzott módosításokkal bocsátom szavazásra a napirendet. 

 

A képviselő-testület 10 igen szavazattal – egyhangúlag - a módosításokat elfogadta és az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Mezőtúr Város Önkormányzata 

142/2021.(X.07.) képviselő-testületi h a t á r o z a t a 

 

Mezőtúr Város Képviselő-testülete 2021. október 7-ei rendkívüli nyilvános ülése napirendjének 

jóváhagyásáról 

 

Mezőtúr Város Képviselő-testülete - Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi 

CLXXXIX. törvény 59. § (2) bekezdése alapján – elfogadja a 2021. október 7-ei rendkívüli 

nyilvános ülése napirendjét. 

 

1. Mezőtúri Kórház és Rendelőintézet, mint államháztartáson belüli szervezet részére történő 

forrás átadásáról  

Előadó: Herczeg Zsolt polgármester  
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2. Az önkormányzati feladatellátást szolgáló fejlesztések támogatására meghirdetett, belterületi 

utak felújítását célzó pályázat keretén belül a Petőfi Sándor utca aszfalt burkolatának 

felújítására vonatkozó kivitelező kiválasztására irányuló verseny újranyitási eljárás 

megindítására 

Előadó: Herczeg Zsolt polgármester  

 

3. „Útalap stabilizáció készítése” tárgyú kivitelezés keretében közbeszerzési eljárás 

 előkészítéséről és indításáról 

Előadó: Herczeg Zsolt polgármester  

 

4. A Mezőtúr, külterület Nagykúria 0177/2 és 0177/3 hrsz.-ú ingatlanokra vonatkozóan 

elfogadott övezeti besorolás tervezett változásának a megyei területrendezési tervben történő 

módosításának kezdeményezéséről 

Előadó: Herczeg Zsolt polgármester  

 

5. A Mezőtúr, külterület 0642/5, 0658, 0669/1, 0669/2, 0669/3, 0673/1, 0673/2, 0673/3, 0676/6, 

0676/7, 0676/8, 0648/9, 0648/10 hrsz.-ú ingatlanokra vonatkozóan elfogadott övezeti 

besorolás tervezett változásának a megyei területrendezési tervben történő módosításának 

kezdeményezéséről 

Előadó: Herczeg Zsolt polgármester  

 

6. Tájékoztató a veszélyhelyzet alatt meghozott polgármesteri döntésekről 

Előadó: Herczeg Zsolt polgármester  

 

7. Egyebek 

 

Napirend zárt ülés keretében: 

 

8. A helyi kitüntetések, díjak alapításáról és adományozásáról szóló 15/2018.(IX.27.) számú 

önkormányzati rendelet módosításáról 

Előadó: Herczeg Zsolt polgármester  

 

A képviselő-testület határozatáról értesül: 

 

1. Herczeg Zsolt polgármester, Helyben 

2. Szűcs Dániel alpolgármester, Helyben 

3. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 

4. dr. Balla Vilmos aljegyző, Helyben 

5. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Osztályai, Helyben 

6. Képviselő-testület tagjai, Helyben 

 

 

1.napirendi pont 

 

Mezőtúri Kórház és Rendelőintézet, mint államháztartáson belüli szervezet részére történő 

forrás átadásáról  

 

Herczeg Zsolt: Ismerteti az előterjesztést. 

 

Kovács Mihály: Támogatom az endoszkópos eszköz beszerzését. Az eszköz beszerzése kapcsán volt-

e több árajánlat bekérés, vagy csak ez az egy árajánlat érkezett be?  
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Herczeg Zsolt: Tudomásom szerint csak ezt az egy árajánlatot kérték be, más ajánlat nem került 

bekérésre. Ezzel a céggel kapcsolatban vannak más vonalon. 

  

Kovács Attila: Értem én, hogy mi támogatjuk a Mezőtúri Kórházat és az teljesen jól is van, mert mi 

is támogattuk, akár az egyesület is. Mindenhol azt halljuk, hogy mennyire jó az egészségügy 

Magyarországon, nincsenek olyan finanszírozási dolgok, hogy nincsen adóssága az intézményeknek 

vagy azok rendezve vannak. Azt gondolom, hogy egy ilyen 4 millió forintos tételt az állam 

kifizethette volna, nem egy „szegény” önkormányzattól várják el. Főigazgató Asszony is megoldást 

keres. El kellene gondolkodnia a Magyar Államnak is, hogy hogyan finanszírozza a magyar 

egészségügyet, tudjuk, hogy alul van finanszírozva. Az országgyűlési képviselőnknek is élen kellene 

járni ilyen esetekben, hogy megkeresse azokat a pénzügyi forrásokat, amiből meg lehetne ezt 

teremteni. Most támogatni fogjuk ezt, főleg, ha megvan rá a forrás. Polgármester úr is tudja, hogy 4 

millió forintnak is nagy helye van itt a város költségvetésében. Rengeteg lyukat kell itt befoltozni, 

toldani. Ebből a 4 millió forintból valamelyik orvosi rendelőnket meg tudtuk volna újítani. A város 

büdzséje nem olyan, hogy ezt a végtelenig tudjuk húzni. Hozhatnánk ide CT berendezést is, amely 

javítaná a város egészségügyi ellátását. Utánanéztem az endoszkópos eszköz árának, ilyen áron lehet 

vásárolni, ez nem egy elrugaszkodott ár érte.  

 

Herczeg Zsolt: Az állam részéről nem tudok nyilatkozni, de a felvetés jogos. Számtalan alkalommal 

előfordult már azóta, hogy a Kórház az önkormányzatunkhoz fordult támogatásért, amikor ilyen 

helyzetbe került. Ennek ellenére arról szólnak a híradások, hogy Igazgató asszony az illetékes tárca 

részére fogalmazza meg, hogy milyen fejlesztésekre lenne szükségük. Arra a kérdésre, hogy a kórház 

mennyit tudna ehhez a készülékhez hozzáadni, a válasz az volt, hogy nulla forintot. A költségvetésük 

ezt abszolút nem teszi lehetővé, ezt az államnak kellene finanszírozni. Remélem, hogy majd fejlesztik 

a kórházunkat. Én most nagyobb problémának tartom az orvoshiányt. Önkormányzatunk 

adóbevételei úgy realizálódtak, hogy a tervezettnél még magasabb szintet ért el. Minden fillérnek 

ezer helye lenne, de úgy gondolom, hogy egy ilyen kérés nagyon fontos. Főigazgató asszony is tudja, 

hogy ebből nem tudunk rendszert csinálni. Egy-két éve kért utoljára a kórház támogatást tőlünk. 

Örülök, hogy a TEKE részéről is támogatásra talál ez a kérés. 

 

Rózsa Endre Bertalan: Évtizedek óta mindig is támogattuk a kórházunkat. Ez a mienk volt 

önkormányzati kórházként, de utána átalakultak a tulajdonviszonyok. Azon vagyok, hogy 

támogassuk. Dr. Szecsei Klára főigazgató asszonynak ez az első kérésre, természetes, hogy azt 

mondjuk, igen. Nemcsak a főigazgató asszony kéri ezt, hanem minden lakos, aki esetleg ilyen 

kezelésre megjelenik Mezőtúron, ha ez nem lenne, távolabbra kellene utaznia. Amit lehet, helyben 

oldjunk meg. Az állam sorra veszi el az intézményeinket, azokat a hatásköröket az 

önkormányzatoktól, amelyeknek tradicionálisan itt volt a hagyománya. Ennek a kórháznak nagyon 

jól felszerelt intenzív osztálya volt, amelyet a vállalkozók és a helyben lévők adtak össze. Nagyon 

sokszor elmondtam az elmúlt évtized során, hogy hol van intenzív osztályunk felszerelése. Eddig zárt 

helyen volt Mezőtúron. Utána azt hallottam, hogy elvitték. Milyen jogon ajánlja fel ezt valaki gáláns 

módon? Támogatni akarjuk a kórházunkat és nem negatív dolgokkal gyengíteni. A kórházak fő 

problémája az, hogy a humán állománnyal kapcsolatban mennyire lesznek biztosítottak a feltételek. 

Az a probléma, hogy lesz orvos utánpótlás. Közösen kell lépnünk, hogy megőrizzük a kórházunkat. 

Kérem, támogassuk Kórházunkat.  

 

dr. Enyedi Mihály: A kórházakat a jogszabály erejével vitték el. Ha a kórház állományában volt az 

intenzív osztály felszerelése, akkor azt a jogszabályt kell megkeresni, ami elvitte. Arra kérek 

mindenkit, hogy ne kezdjünk „boszorkányüldözésbe”. Ha a törvény viszi, akkor viszi. Ugyanez volt 

az iskoláknál is, az épület megmaradt, a feladat elment és még üzemeltethetjük is. Legyünk kicsit 

figyelemmel arra, hogy pontosan mi miért, és hogy történt.  
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Herczeg Zsolt: Az iskolákat nem üzemeltetjük, a közétkeztetést működtetjük mi. Nem ódzkodom a 

feladatoktól, de ha visszakapna az önkormányzat valamit, akkor azt csak teljes financiális háttérrel 

együtt tudnám üzemeltetni. Régen nem így volt, azt azért tudni kell, mint ahogy most sem így van. A 

bölcsődénknél és az óvodánknál is hozzá kell tennünk az állami normatív finanszírozáshoz, hogy 

tudjon működni. Mivel kiterjedtebb volt az intézményrendszerünk, azokhoz is hozzá kellett tennünk. 

Az már olyan szintű volt, hogy többletfinanszírozást igényelt az önkormányzatunktól annak idején, 

ami ahhoz vezetett, hogy jelentős mértékben eladósodtunk. Erről lehetne egy külön vitanapot 

tartanunk, hogy az önkormányzatiság és a feladatok miért kerültek el. Financiális oldalról az 

önkormányzatnak így sokkal jobb, mert nem terhel bennünket többletfinanszírozási igény.  

 

Rózsa Endre Bertalan: Arra szeretnék itt rávilágítani, hogy hol van az intenzív osztály 

eszközállománya? Ha ezt értékesítették volna, akkor lenne pénz belőle és lehetne eszközöket venni 

rajta. Egyetértek azzal, hogy ha hoznak törvényeket, azt kötelező betartani.  

 

Patkós Lajos: Láttam azt a kinyomatott szavazólapot, amelyen az szerepel: Mezőtúr Város 

Önkormányzata Városi Kórház nulla aktív ágy. Ezt megszavazta valaki, aki most itt ül közöttünk a 

képviselő-testületben más minőségében.  

Támogatom, hogy a finanszírozzuk a Kórháznak a kérését.   

 

dr. Enyedi Mihály: Felolvasom a jogszabályt: „az átvett feladat ellátásához bármilyen jogcímen 

használt önkormányzati tulajdonban lévő vagyon 2012. május 1. napjával a Magyar Államra a 

törvény erejénél fogva száll át”. Tehát az intenzív osztály felszerelését nem itt kell keresni, valaki 

elvitte.  

 

Herczeg Zsolt: 2005. környékén indult el az intenzív osztály. Azok a gépek, berendezések javarészt 

már el is avultak mostanra. Igen komoly eszközparkkal és humán erőforrással kellene rendelkezni 

ahhoz, hogy itt több egészségügyi szolgáltatás működjön.  

 

Rózsa Endre Bertalan: Bármit látott Patkós képviselő úr, megoldhatták, most is meg lehet oldani, 

mint ahogy meg lehet oldani nagyon sok mindent. Egy kávé vagy egy sör mellett elmondom képviselő 

úrnak, hogyan voltak akkoriban ezek a kórházdolgok.  

 

A képviselő-testület 10 igen szavazattal – egyhangúlag – az alábbi határozatot hozta: 

 

Mezőtúr Város Önkormányzata  

143/2021.(X.07.) képviselő-testületi határozata  

 

Mezőtúri Kórház és Rendelőintézet, mint államháztartáson belüli szervezet részére történő 

forrás átadásáról  

 

Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete - Magyarország Alaptörvénye 32. cikk (1) 

bekezdés b) pontjában kapott felhatalmazás alapján - az alábbi határozatot hozza: 

 

1. Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Mezőtúri Kórház és 

Rendelőintézetet támogatva, a Mezőtúr Város Önkormányzata 2021. évi költségvetéséről 

szóló 1/2021.(II.4.) önkormányzati rendelet 9. számú mellékletében szereplő céltartalék 

terhére 4.343.400 Ft államháztartáson belüli szervezet részére vissza nem fizetendő 

támogatást biztosít, azzal a feltétellel, hogy a támogatás összegének felhasználásáról 2021. 

december 31-ig beszámol. 
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2. Jelen határozattal hozott képviselő – testületi döntést a soron következő önkormányzati 

költségvetési rendelet módosításakor át kell vezetni a rendelet 5. számú mellékletében. 

 

Felelős:      Herczeg Zsolt polgármester     

Határidő:  2021. október 15. 

 

A határozat végrehajtásában közreműködik:   

Önkormányzati és Jogi Osztály 

Gazdálkodási és Adóügyi Osztály 

 

A képviselő-testület határozatáról értesül: 

 

1. Herczeg Zsolt polgármester, Helyben 

2. Szűcs Dániel alpolgármester, Helyben 

3. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 

4. dr. Balla Vilmos aljegyző, Helyben 

5. Egészségügyi és Szociális Bizottság, Helyben 

6. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Önkormányzati és Jogi Osztály, Helyben 

7. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Gazdálkodási és Adóügyi Osztály, Helyben 

8. Mezőtúri Kórház és Rendelőintézet, 5400 Mezőtúr, Kossuth Lajos utca 9-11. 

9. Képviselő-testület tagjai, Helyben 

 

 

 

2. napirendi pont 

 

Az önkormányzati feladatellátást szolgáló fejlesztések támogatására meghirdetett, belterületi 

utak felújítását célzó pályázat keretén belül a Petőfi Sándor utca aszfalt burkolatának 

felújítására vonatkozó kivitelező kiválasztására irányuló verseny újranyitási eljárás 

megindítására 

 

Herczeg Zsolt: Ismerteti az előterjesztést.  

 

A képviselő-testület 10 igen szavazattal - egyhangúlag - az alábbi határozatot hozta: 

 

Mezőtúr Város Önkormányzata 

144/2021.(X.07.) képviselő-testületi határozata 

 

Az önkormányzati feladatellátást szolgáló fejlesztések támogatására meghirdetett, belterületi 

utak felújítását célzó pályázat keretén belül a Petőfi Sándor utca aszfalt burkolatának 

felújítására vonatkozó kivitelező kiválasztására irányuló verseny újranyitási eljárás 

megindításáról 

 

Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Magyarország Alaptörvénye 32. cikk (1) 

bekezdés b) pontja alapján, - figyelemmel a közbeszerzésekről szóló 2015. évi CXLIII. törvény 105. 

§ (2) bekezdésének c) pontjára, továbbá a 154/2019. (XI. 28.) számú képviselő-testületi határozattal 

elfogadott Mezőtúr Város Önkormányzatának Közbeszerzési Szabályzatára - az alábbi határozatot 

hozza: 

 

1. Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Mezőtúr Város közigazgatási 

területén fekvő, kizárólagos tulajdonában lévő, 5400 Mezőtúr Petőfi Sándor utca szilárd 
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aszfalt burkolatának felújítására vonatkozó beruházást a Kbt. 105.§ (2) bekezdés c) pontja 

szerinti verseny újranyitási eljárással indítja meg a keretmegállapodásos közbeszerzési 

eljáráson nyertes alábbi ajánlattevők részére történő, a határozat mellékletét képező verseny 

újranyitási felhívás és műszaki dokumentáció egyidejű megküldésével: 

 

 Stravaco Építőipari Korlátolt Felelősségű Társaság (székhely: 6710 Szeged, Szabadkai 

út 110.) 

 

 Sándoraszfalt Útépítő Korlátolt Felelősségű Társaság (székhely: 1141 Budapest, 

Szugló utca 82.) 

 

 Szolnok Aszfalt Kft. (székhely: 1084 Budapest, Rákóczi tér 3. 2/18.) 

 

Felelős: Herczeg Zsolt polgármester 

Határidő: azonnal 

 

2. Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a beruházás megvalósításához 

szükséges bruttó 25.363.952 Ft összegű önerőt Mezőtúr Város Önkormányzata 2021. évi 

költségvetéséről szóló 1/2021.(II.4.) sz. önkormányzati rendelet 4. számú melléklet 4. számú 

sorában (Belterületi utak építése) található fedezet terhére biztosítja.  

 

 

A határozat végrehajtásában közreműködik: 

Mezőtúri Városfejlesztési Kft. 

Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Városüzemeltetési Osztály 

 

A képviselő-testület határozatáról értesül: 

 

1. Herczeg Zsolt polgármester, Helyben 

2. Szűcs Dániel alpolgármester, Helyben 

3. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 

4. dr. Balla Vilmos aljegyző Helyben 

5. Képviselő-testület tagjai, Helyben 

6. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Gazdálkodási és Adóügyi Osztály, Helyben 

7. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Városüzemeltetési Osztály, Helyben 

8. Mezőtúri Városfejlesztési Kft., Helyben 

9. Közbeszerzési szakértő, Székhelyén 

 

 

3. napirendi pont 

 

Útalap stabilizáció készítése” tárgyú kivitelezés keretében közbeszerzési eljárás 

előkészítéséről és indításáról 

 

Herczeg Zsolt: Ismerteti az előterjesztést. 

 

Kovács Attila: Egy dicséretet szeretnék átadni a kollégáknak, mert nagyon alapos munkát kaptunk 

kézhez. Mindenképpen támogatjuk az előterjesztést. Nagyon fontos, hogy minél gyorsabban 

megvalósuljanak ezek a beruházások. Ahhoz, hogy még jobban fel tudjuk gyorsítani ezeket a 

munkákat, szükség lesz arra, hogy a korábbi években megkezdett beruházásokat befejezzük, készre 

jelentsük, és ezután a közműfejlesztési hozzájárulások kivetését az önkormányzat el tudja indítani és 
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ez által a beszedett összegből további utakat tud majd megvalósítani. Kérném Polgármester úrtól, 

hogy gyorsítsák fel ezt a folyamatot és tegyék rendbe ezeket a kérdéseket.  

 

Herczeg Zsolt: Ezeket forgalomba kell helyezni és utána a képviselő-testület döntése alapján kivetni. 

Személy szerint nem gondolkodom magasabb összegben, mint a korábbi időszakban. A korábbi 

években is, amikor ez kivetésre került, részletfizetési kedvezményt biztosított az önkormányzat. Az 

aszfaltos út melletti ingatlan piaci értéke milliós nagyságrenddel emelkedett.  

 

Patkós Lajos: Köszönöm azok munkáját, akik részt vettek ennek az anyagnak az elkészítésében. Az 

5. választókörzet is bekerült az anyagba, melyet köszönök szépen. Ez a választókörzet szenvedi meg 

a legjobban ennek az úthiánynak a mikéntjét. Ez a fejlesztés most nem tükrözi pontosan ennek az 

arányát, de pályázati források más irányból növelik ezt az összeget. A Petőfi út felújításához a 25 

milliót hozzá kell tennünk. Bízunk benne, hogy a pályázatok két héten belül beérkeznek, és kedvező 

ajánlatokat tartalmaznak.  

 

Herczeg Zsolt: Ha a pozitív döntés megszületik, akkor reméljük, hogy ezek a folyamatok minél 

hamarabb lezajlanak. Októberben vagyunk, nem biztos, hogy ezek maradéktalanul meg fognak 

valósulni, a forrás meg van rá. Nem látom biztosnak, hogy ezek az idén el fognak készülni, de mindez 

az időjárás függvénye.  

 

Szűcs Dániel: Örülök, hogy elhangzott az előkészítők részéről Szabó Péter és volt kollégánk, Szilágyi 

Mihály neve. Ezúton szeretném megköszönni a munkájukat. A múlt héten beszéltünk arról, hogy a 

naperőmű park milyen pluszforrást tudna iparűzési adó formájában bevételként hozni az 

önkormányzatnak a későbbi években. Ennek az ütemnek a felgyorsításához ez nagymértékben hozzá 

tud járulni. Ezt a munkát, amit az utóbbi években megkezdett a mindenkori képviselő-testület, azt 

tovább lehet szépen sorban építeni és ahhoz a költségvetésben ezeket a forrásokat biztosítani 

szükséges.  

 

Herczeg Zsolt: Lobbizunk azért, hogy állami forrást szerezzünk erre a célra, hogy a sáros utcákat 

minél előbb meg tudjuk szüntetni. Ha minden évben csak a saját erőnkből tudunk fejleszteni, akkor 

az nem olyan haladási ütem, mint amit szeretnénk.  

 

Kovács Mihály: Támogatom az előterjesztést, mert úgy gondolom, hogy a mai világban már földes 

utcában lakni nem jó. A Kertvárosban nagyon sokat tett a lakosság azért, hogy ott utunk épüljön, ott 

minden lakos összefogott. Ekkor a Kertvárosban 44.000 Ft/ház összegbe került az útépítés. Saját 

zsebből, saját erőből épültek itt az utak, míg a város más részén, az Alsórészen és az Újvároson a 

lakosság nem úgy állt hozzá. A 1990-94-es képviselő-testületnek volt egy olyan ígérete, hogy ahol 

útalap épül, az önkormányzat pályázik és lefedi aszfalttal. A Kertvárosban az utak több mint 30 

évesek, van olyan utca, amelyet kétszer is fel kellett bontani a közműfejlesztések miatt. Kérem, hogy 

az elkövetkezendő években itt a legrosszabb utakat állítsuk helyre, de ne kátyúzással, hanem 

lemarással, aszfaltozással.  

 

Herczeg Zsolt: Ezért kell közműfejlesztési hozzájárulást kivetni, és így mindenki hoz áldozatot.  

 

Kötél János: Szeretném megköszönni Jegyző úr és Szabó Péter munkáját. A Benkő Gyula utca 

útépítését is szeretném megköszönni, hiszen tudom, hogy milyen földes utcában lakni. 

 

Rózsa Endre Bertalan: Ez a napirend azok közé tartozik, amelynél tényleg össze kell fognunk és 

támogatni kell. Az úthálózat minősége befolyásolja azt is, hogy egy ingatlannak mennyi az ára.  

Mindannyiunknak erkölcsi felelőssége, hogy az ittlévő ingatlanállománynak az elértéktelenedésével 

kapcsolatos folyamatot megállítsuk.  
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Patkós Lajos: Kovács képviselő úr elmondta, hogy a Kertvárosban a lakosok összefogtak és 

megépítették az utakat. Az Újvároson és az Alsórészen ez a dolog nem működött. A Béketelepen 

viszont működött ez az útépítés, mi 60.000 Ft/fő összeget fizettünk érte. Az Újváros, az Oncsa és az 

Alsórész peremkerületek és nem az aktív dolgozó réteg lakja, hanem nyugdíjasok és a szegények. 

Sok utcabizalmit ismerek, de nem jött össze a kellő létszám az önerő összeadásához, ezért 

meghiúsultak. Örülök, hogy a Kertvárosban sikerült megoldani az útépítést a lakosoknak. A 

városvezetésnek az oncsai és az újvárosi városrész nem volt szívügye, hogy itt valamilyen 

infrastruktúra kialakuljon. Örülök, hogy az utóbbi időben elindult egy olyan fejlődés, amely ezeket a 

városrészeket, az itt élő embereket is emberszámba veszi.  

 

Kovács Attila: A belváros szívében még mindig marad egy kis nyúlfarknyi rész, mely a Vásár út és 

a Bajcsy-Zsilinszky utca közötti szakasz. Amennyiben lehetséges, akkor ezzel a beruházással ezt is 

építsük meg. Ha ez is elkészülne, akkor a belváros sármentesítve lenne.  

 

Herczeg Zsolt: Ez a szakasz körülbelül 8 millió forintba kerülne, azt tudom mondani, hogy jövőre 

betervezzük ezt a szakaszt is, amennyiben a költségvetés lehetőséget biztosít rá.  

 

A képviselő-testület 10 igen szavazattal - egyhangúlag – az alábbi határozatot hozta:  

 

Mezőtúr Város Önkormányzata 

145/2021.(X.07.) képviselő-testületi határozata 

 

„Útalap stabilizáció készítése” tárgyú kivitelezés keretében közbeszerzési eljárás 

 előkészítéséről és indításáról 

 

Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Magyarország Alaptörvénye 32. cikk (1) 

bekezdés b) pontja alapján, - figyelemmel a közbeszerzésekről szóló 2015. évi CXLIII. törvényre és 

a 154/2019. (XI. 28.) számú képviselő-testületi határozattal elfogadott Közbeszerzési Szabályzatára 

- az alábbi határozatot hozza: 

 

1. Mezőtúr Város Önkormányzata a hatályos „Keretmegállapodás-útépítés, útfelújítás, 

kátyúzás” tárgyú keretmegállapodás keretén belül verseny újranyitási eljárással ajánlatot kér 

be az alábbi utak útalap stabilizációjára: 

 

s.sz: Név 

1 Benkő Gyula u.  

2 Törő Pál u. (Kiss J. – 

névtelen.) 

3 Apród u. 

4 XX. u.(Balassa – Sugár) 

5 XXI. u.(Balassa – Sugár) 

6 Damjanich u. (Tulipán - 

Vásár) 

 

Felelős: Herczeg Zsolt polgármester 
Határidő: műszaki dokumentáció elkészültét követően azonnal 

 

2. Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a beruházások megvalósításához 

szükséges önerőt Mezőtúr Város Önkormányzata 2021. évi költségvetéséről szóló 1/2021. 
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(II.4.) sz. önkormányzati rendelet 4. számú melléklet 4. számú sorában (Belterületi utak 

építése) található fedezet terhére biztosítja. 

 

 

A határozat végrehajtásában közreműködik: 

Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Városüzemeltetési Osztály 

 

A képviselő-testület határozatáról értesül:  

1. Herczeg Zsolt polgármester, Helyben 

2. Szűcs Dániel alpolgármester, Helyben 

3. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 

4. dr. Balla Vilmos aljegyző, Helyben 

5. Városi Közbeszerzési Bizottság tagjai, Helyben 

6. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Illetékes Osztályai, Helyben 

7. Képviselő-testület tagjai, Helyben 

 

 

4. napirendi pont 

 

A Mezőtúr, külterület Nagykúria 0177/2 és 0177/3 hrsz.-ú ingatlanokra vonatkozóan elfogadott 

övezeti besorolás tervezett változásának a megyei területrendezési tervben történő 

módosításának kezdeményezéséről 

 

Herczeg Zsolt: Az elmúlt héten tárgyaltuk az előterjesztést, akkor első olvasatnak tekintette a 

képviselő-testület. Most visszatérünk rá. Ez az előterjesztés egy 19 ha-os területet érint.  

 

Kovács Attila: A múlthéten kitárgyaltuk ezt a témakört. Két beruházásról beszélünk. Ebben a témában 

közmeghallgatást vagy valamilyen fórumot kellene tartani, ahol kikérhetnénk Mezőtúr lakosságának 

a véleményét is. Nagyon sokrétű a feltételezés, hogy mit érint majd ez a beruházás, 

környezetvédelem, természetvilágunk, iparűzési adó stb. A frakciónk abban állapodott meg, hogy 

mindenki a lelkiismerete alapján szavazzon.  

 

A képviselő-testület 8 igen 1 nem szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

Mezőtúr Város Önkormányzata 

146/2021.(X.07.) képviselő-testületi határozata 

 

A Mezőtúr, külterület Nagykúria 0177/2 és 0177/3 hrsz.-ú ingatlanokra vonatkozóan elfogadott 

övezeti besorolás tervezett változásának a megyei területrendezési tervben történő 

módosításának kezdeményezéséről 

 

Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Magyarország Alaptörvénye 32. cikk (1) 

bekezdés b) pontja alapján, - figyelemmel a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi 

CLXXXIX. törvény 13. § (1) 1. pontjára, Magyarország és egyes kiemelt térségeinek területrendezési 

tervéről szóló 2018. évi CXXXIX. törvény, és a területfejlesztési koncepció, a területfejlesztési 

program és a területrendezési terv tartalmi követelményeiről, valamint illeszkedésük, kidolgozásuk, 

egyeztetésük, elfogadásuk és közzétételük részletes szabályairól szóló 218/2009. (X. 6.) Korm. 

rendelet rendelkezései alapján, valamint az épített környezet alakításáról és védelméről szóló 1997. 

évi LXXVIII. törvény 6. § (1) bekezdésre - az alábbi határozatot hozza: 
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Mezőtúr Város Önkormányzata kezdeményezi a megyei területrendezési terv kidolgozásáért felelős 

Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Önkormányzatnál a Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Területrendezési 

Tervének módosítását a Mezőtúr, külterület Nagykúria 0177/2 és 0177/3 hrsz.-ú ingatlanokra 

vonatkozóan. 

 

Határidő: Azonnal 

 

A határozat végrehajtásában közreműködik:  

  

Farkas Edit főépítészt 

Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Városüzemeltetési Osztály, Helyben 

 

A polgármester határozatáról értesül: 

1. Herczeg Zsolt polgármester, Helyben 

2. Szűcs Dániel alpolgármester, Helyben 

3. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 

4. dr. Balla Vilmos aljegyző, Helyben 

5. Képviselő-testület tagjai, Helyben 

6. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Városüzemeltetési Osztály, Helyben 

7. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Gazdálkodási és Adóügyi Osztály, Helyben 

8. Farkas Edit főépítész 

9. CSE 14 Áramtermelő Kft. (1113 Budapest, Bocskai út 134-146. C. ép. 3. em.) 

 

 

5. napirendi pont 

 

A Mezőtúr, külterület 0642/5, 0658, 0669/1, 0669/2, 0669/3, 0673/1, 0673/2, 0673/3, 0676/6, 

0676/7, 0676/8, 0648/9, 0648/10 hrsz.-ú ingatlanokra vonatkozóan elfogadott övezeti besorolás 

tervezett változásának a megyei területrendezési tervben történő módosításának 

kezdeményezéséről 

 

Herczeg Zsolt: Ismerteti az előterjesztést.  

 

A képviselő-testület 8 igen 2 nem szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

  

Mezőtúr Város Önkormányzata 

147/2021.(X.07.) képviselő-testületi határozata 

 

A Mezőtúr, külterület 0642/5, 0658, 0669/1, 0669/2, 0669/3, 0673/1, 0673/2, 0673/3, 0676/6, 

0676/7, 0676/8, 0648/9, 0648/10 hrsz.-ú ingatlanokra vonatkozóan elfogadott övezeti besorolás 

tervezett változásának a megyei területrendezési tervben történő módosításának 

kezdeményezéséről 

 

Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Magyarország Alaptörvénye 32. cikk (1) 

bekezdés b) pontja alapján, - figyelemmel a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi 

CLXXXIX. törvény 13. § (1) 1. pontjára, Magyarország és egyes kiemelt térségeinek területrendezési 

tervéről szóló 2018. évi CXXXIX. törvény, és a területfejlesztési koncepció, a területfejlesztési 

program és a területrendezési terv tartalmi követelményeiről, valamint illeszkedésük, kidolgozásuk, 

egyeztetésük, elfogadásuk és közzétételük részletes szabályairól szóló 218/2009. (X. 6.) Korm. 

rendelet rendelkezései alapján, valamint az épített környezet alakításáról és védelméről szóló 1997. 

évi LXXVIII. törvény 6. § (1) bekezdésre - az alábbi határozatot hozza: 
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Mezőtúr Város Önkormányzata kezdeményezi a megyei területrendezési terv kidolgozásáért felelős 

Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Önkormányzatnál a Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Területrendezési 

Tervének módosítását a Mezőtúr, külterület 0642/5, 0658, 0669/1, 0669/2, 0669/3, 0673/1, 0673/2, 

0673/3, 0676/6, 0676/7, 0676/8, 0648/9, 0648/10 hrsz.-ú ingatlanokra vonatkozóan. 

 

Határidő: Azonnal 

 

A határozat végrehajtásában közreműködik:   

Farkas Edit főépítészt 

Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Városüzemeltetési Osztály, Helyben 

 

A polgármester határozatáról értesül: 

 

1. Herczeg Zsolt polgármester, Helyben 

2. Szűcs Dániel alpolgármester, Helyben 

3. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 

4. dr. Balla Vilmos aljegyző, Helyben 

5. Képviselő-testület tagjai, Helyben 

6. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Városüzemeltetési Osztály, Helyben 

7. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Gazdálkodási és Adóügyi Osztály, Helyben 

8. Farkas Edit főépítész 

9. MontEnergy-Alföld Kft. (1174 Budapest, Erdőtelek utca 36.)  

 

 

6.napirendi pont 

 

Tájékoztató a veszélyhelyzet alatt meghozott polgármesteri döntésekről 

 

Kovács Attila: A mi frakciónk kezdeményezte, hogy ezt a napirendi pontot most vegyük fel a 

napirendre. Nagyon komoly, nagy anyagot néztünk át és készültünk fel belőle. Kérdéseket szeretnénk 

feltenni és javaslatokat tenni. Nem számonkérés miatt vagyunk itt, hanem azért, hogy a lakosság 

minél előbb megismerje ezeket a döntéseket, vagy döntések háttérét. Kérem Polgármester urat, hogy 

az SzMSz-ben megszabott időkorlátokat most ne vegyük szigorúan.  

 

Herczeg Zsolt: Folyamatos tájékoztatással voltam a meghozott határozatokról ugyanúgy, mint most 

is. A képviselő-testület által meghozott határozatokról a tájékoztatókat alpolgármester úrral együtt 

tartjuk, amióta ülésezhet a képviselő-testület. Ezek minimum 30-40-50 perces tájékoztatások szoktak 

lenni és minden fontos témáról beszélünk. Ezen kívül minden hónapban egyszer a Városi 

Televízióban nyilatkozom a fontosabb döntésekről. Ezen túlmenően a közösségi médiában, és nem 

utolsó sorban a Mezőtúr és Vidéke önkormányzati lapban is megjelent a polgármesteri döntésekről is 

a tájékoztatás. Természetesen mindenről nem jelent meg a terjedelmi korlátok miatt, de igyekeztem 

az emberek többségét érdeklő döntésekről folyamatosan tájékoztatással lenni. Amit még szeretnék 

reagálni, beszámolási kötelezettsége a polgármesternek nincsen. Ez egy tájékoztatás. A Honlappal 

kapcsolatosan elhangzott vélemény. Az SzMSz-ben szereplő időkorlátokat most nem fogom 

betartatni.  

 

dr. Enyedi Mihály: Az SzMSz az egy rendelet, amelyet be kell tartani, de ha úgy dönt a testület, akkor 

ezt nem tartja be. Az anyagok kiküldésre kerültek, mindent megkaptak a képviselők, amit a 

képviselők véleményeztek is.  
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Herczeg Zsolt: Az anyagok mindig kiküldésre kerültek, amelyet a képviselők véleményeztek, és ez 

alapján hoztam meg a polgármesteri határozatokat.  

 

Kovács Mihály: A lemezen található anyag kezelhető. Sok olyan új anyag került elém, amit fel kellett 

dolgoznom. Kérdéseimet több részletben szeretném feltenni.  

- 2020. december 17-én született anyag a napelem park eladásából. Itt a 31 millió forint + ÁFA 

vételár befolyt-e a kasszába? 

- a 224/2020-as TOP-os pályázattal a Csodavár Óvoda befejező munkálataira 11.300.000 Ft 

ráfordított többletköltség behajtható-e a levonult vállalkozótól? Ez az összeg valahol majd 

realizálható lesz-e? 

- 2020. október 20-án a Tanüzem bérlőjével történt egyeztetés során mi hangzott el, mi az, ami az 

önkormányzat jövőjét érintheti? Milyen megegyezés született az Intézményellátó és a Tanüzem 

bérlője között? 

- 2021. január 20-án Polgármester úr tárgyalt egy osztrák céggel. Számíthatunk-e egy újabb 

befektetőre? Van-e ebben valamilyen elmozdulás? 

- 2021. március 30-án tárgyalt Polgármester úr naperőműpark befektetési csoporttal. Ez a  

befektetési csoport megegyezik-e azzal, akik már itt voltak, és megszavaztuk, vagy ez egy újabb 

befektetési csoport tekintettel arra, hogy az önkormányzatnak van egy 60 ha-os területe, amit jó 

lenne betelepíteni és ez hozna az önkormányzatnak pénzt.  

- 2021. április 29-én a T-Home-mal volt egyeztetés az optikai kábel kiépítésével kapcsolatban. Ez 

mely városrészeket érint? Milyen stádiumban van ez a beruházás? Mire számíthat a lakosság? 

 

Herczeg Zsolt: A 11 ha-os legelő értékesítésével kapcsolatos összeg befolyt a kasszába, kifizette a 

vevő.  

Az óvodával kapcsolatosan majd a jogászkollégákat kérem meg, hogy milyen lehetőséget látnak. 

Természetesen a jogi lépéseket megtettük. Elsőként az volt, hogy elszámoljunk vele és megállapítsuk, 

hogy az ő teljesítése milyen volumenű volt. Ez megtörtént, lefolytattuk az új közbeszerzési eljárást, 

ehhez kellett az a több mint 10 millió forintos többletforrás, mint ami a projektből rendelkezésre állt. 

Ezt biztosítottuk és az új kivitelező befejezte az óvodának a kivitelezését. Jelen pillanatban a záró 

elszámolás van folyamatban.  

A Tanüzem bérlőjével és Pappné Juhász Emília ügyvezető asszonnyal arról egyeztettünk, hogy az 

Intézményellátó Kft. átveszi a Tanüzemnek az üzemeltetését és az majd kettőjüknek múlik. A 

tárgyalás még mindig folyamatban van, hiszen oda nagyon sok vállalkozás települt be. Ez után 

történhet meg a váltás.  

Az akkori osztrák cég nevére már nem is emlékszem, de sajnos nem valósult meg. Ők érdeklődtek az 

Ipari parknál két telekkel kapcsolatosan, de aztán elmentek máshová. Most ismét van egy osztrák 

érdeklődő, akivel Szűcs Lajos ügyvezető úr tárgyalt és még fog is. A naperőmű kapcsán, aki 

érdeklődött, mindenkivel tárgyaltam videokonferencián is sokszor. A naperőmű parkok kapcsán a 

megyei rendezési tervek módosításra kerülnek, utána csak 5 MW alatti teljesítményű naperőmű 

parkok hozhatók majd létre azért, hogy a megyei rendezési tervet ne kelljen módosítani. A HIPA-nak 

is felhívtuk a figyelmét és tárgyaltunk is velük. Ez egy befektetési ügynökség, kértük, hogy 

kereshetnek bennünket bátran befektetési ügyben.  

Optikai kábel vonatkozásában is két dologról beszélünk. Van egy kormányzati rendszer, aminek a 

kiépítése zajlik, ide a Kormányhivatalhoz, Járási Hivatalhoz és jó néhány helyre. Ez itt érinti a főteret, 

a Bajcsi-Zs. utcát és számos közterületet. A Telekom pedig az egész várost érintően épít ki egy optikai 

hálózatot, amely az ő szolgáltatásait lesz hivatott biztosítani. Kábeltévé, telefon. Ilyennel a 

mezőtúriak még hosszú időn keresztül fognak találkozni. A Sugár utat is érinti teljes hosszában a 

Telekom a déli járdában a kerékpárút nyomvonalnál. Ez a kerékpárút beruházásból 50 millió forintba 

kerül.  
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dr. Enyedi Mihály: Az óvoda kapcsán fizetési meghagyást indítottunk a cég ellen, melyből nem lett 

semmi. Jelenleg végrehajtás alatt van, foglalások vannak. Fél év távlatából így nem tudok nyilatkozni. 

Amit tudtunk megtettünk, jelenleg ez a cég felszámolás alatt van többek között miattunk.  

 

Herczeg Zsolt: A Petőfi úti parkoló építésénél is ez a cég lett volna a kivitelező, ott tulajdonképpen a 

kifizetett előleget majdnem teljesen vissza tudtuk szerezni ügyvéd által. A 10 millió forintos 

beruházásból, a kifizetett 2 millió forint előleget majdnem teljesen visszakaptuk a kivitelezőtől.  

 

Kovács Mihály: A 48/2020-as határozat a gázfelhasználás egy évre történő felhasználását rögzítette. 

Ez október 1-jén lejár, szeretném megkérdezni, hogy az új megállapodás mennyire volt sikeres, illetve 

történt-e már tárgyalás, hiszen olvashattuk, hogy a világpiacon nyolcszorosára is felment a tőzsdei 

ára a gáznak.  

- A 49/2020-as temetőkre való utalással volt egy határozat. A sírhely megváltás 20 %-át határozná 

meg az útépítés, illetve az útalap építés a temető tulajdonosok számára, a Református és a 

Katolikus Egyház részére. Volt-e ebben duzzogás, bármilyen reakció részükről, hogy ezt be 

tudják-e tartani?  

- Nagyon örömmel olvastam a Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal 2019-20. évéről szóló 

mindkét beszámolót, amit tartalmaz ez az anyag. Így volt alkalmam összehasonlítani ezeket az 

anyagokat. Szeretném megköszönni Biriszló Beáta osztályvezető asszony munkáját, ilyen 

részletesen még nem tapasztaltam anyagot kidolgozva, visszautalva 2017-18-as évekre. 

Számomra ez újdonság volt, és nagyon köszönöm. Ez az osztály a dolgozóin keresztül a legtöbb 

lakossal találkozik. Rajtuk keresztül mondanak véleményt az önkormányzat és a vezetés 

munkájáról. Ehhez az osztályhoz tartozik a Mezőtúr Város Önkormányzata tulajdonban lévő 

földekkel való ügyintézés, 230 ha szántó, illetve 100 ha legelő. Azt javasoljuk, hogy a 

továbbiakban egy kézbe kerüljenek ezeknek a földeknek az ügyintézése. Ha jól tudom két vagy 

három kézben is vannak. Szerencsésebb lenne egy kézben tartani és egy szakemberrel irányítani.  

A Városüzemeltetési Osztály beszámolóját is átolvastam, ez is egy alapos munka volt. 

Érzékelésem szerint azonban nem mindig van összhang az osztály és a lakosság között, az osztály 

és az Intézményellátó Kft. között. Szerencsésebb lenne, ha az osztályban dolgozók nagyobb 

összhangban végeznék a munkájukat, mert ez viszont az önkormányzatra vet rossz fényt. 

Facebookon találkozunk olyan véleményekkel, ami nem helyénvaló. A Gazdálkodási és Adóügyi 

Osztály beszámolója is nagyon részletes volt. Az anyagban a kommunális adó határozatok száma 

1459, úgy gondolom, ez kevés, ugyanis ezt az adót ingatlanonként kell kivetni, és csaknem 7200 

lakossági ingatlan van Mezőtúron.  

Polgármesteri határozat az alpolgármester fizetését rögzíti. Ez az összeg kisebb, nagyobb vagy 

ugyanannyi, mint előtte volt, amiben a testület döntött? Van-e változás?  

2021. február 25-én vagyonrendelet módosítás volt. Az indoklási részben szerepel egy 14421 

hrsz-ú saját használatú út, melyre vételi ajánlat érkezett az önkormányzathoz. Ez milyen jellegű 

ajánlat volt? Megvalósult-e? Történt-e szerződéskötés?  

 

Herczeg Zsolt: A földgáz világpiaci ára megemelkedett, de a lakosságot ez nem úgy érinti, mint a 

közületi fogyasztókat. Nagy Sándor osztályvezető urat kérem, hogy mondja el a kérdésre a választ. 

 

Nagy Sándor: A gázév minden évben október 1-től október 1-ig tart. Egy, két évre fixáras 

beszerzéssel lehet élni. Idén is megléptük kellő időben, augusztus folyamán a beszerzést. 

Számításokat végeztünk a tekintetben, hogy a gázár ilyen mértékben megemelkedett. A 20 m3/óra 

mérőkapacitás alatti fogyasztási helyeken lehetősége van a fogyasztóknak államilag szabályozott 

egyetemes szolgáltatásban vételezni a gázt. Arra az eredményre jutottunk, hogy jóval kedvezőbb, ha 

a 20 m3 alattiak esetében visszalépünk az egyetemes piacra, és így kezdeményeztük valamennyi 

intézményünknél, gazdasági társaságunknál. Megversenyeztettük, a közbeszerzési bizottság által 

kiválasztásra került, több éven keresztül az E2 Hungary Kft-vel voltunk szerződésben, most azonban 
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magas árat adott, így az MVM Next Energia Kereskedelmi Zrt-vel tudtunk szerződést kötni. Az 

áremelkedés másfélszeres áremelkedést jelent a jelenlegihez képest. Az új szerződések megkötésre 

kerültek október 1-től.  

 

Herczeg Zsolt: Az egyházakat érintő témában semmilyen visszajelzést nem kaptunk. Levélben 

megkérdezzük, hogy hajlandóak-e erre, hiszen ez egy kérés feléjük.  

A közös önkormányzati hivatallal kapcsolatos elhangzott vélemények, illetve köszönet jól esik.  

 

dr. Enyedi Mihály: Elhangzott a kommunális adó, de nem tudok választ adni. A legrosszabb 

rémálmom, ha valakit egy egész éves anyagból vizsgáztatnak. Nem tudtam készülni rá, mert 

váratlanul ért. Tájékoztatni fogom Kovács Mihály képviselő urat erről.  

 

Herczeg Zsolt: A kollégák együttműködésével kapcsolatban vannak elég komoly hiányosságok, 

melyről frakcióvezető úrral is beszéltünk a cégeink átszervezésével kapcsolatosan. Egyes vezető 

kollégák nem hajlandóak sem egymással, sem a Jegyző úrral, sem Aljegyző úrral sem beszélni. 

Hozzám jön mindenki, hogy én mondjam el annak, akivel ő nem hajlandó szóba állni. Ez visszafelé 

is így működik. Emiatt lesznek javaslataim a cégeink átszervezése kapcsán. Ez hosszútávon nem 

megengedhető, hogy ilyen előforduljon. Sajnos a munkaerőhiány miatt bizonyos mértékig rá vagyok 

kényszerítve, hogy villámhárító, közvetítő meg postás szerepeket töltsek be. Ez nagyon nagy 

probléma, de ezt is meg kell oldani. A kollégáimmal alapvetően elégedett vagyok, ezen kell 

változtatni. Szervezetfejlesztési tréningen vettek részt a kollégák és nem erőből próbáltunk a 

problémára rávilágítani. Bizonyos fontossági szint alatt nincs kapacitásom mindenről beszélni. 

Vannak olyan vezető kollégák, akik esetében már változást látok. Nem volt haszontalan ez a kis 

projekt.  

Az önkormányzati földek jelentős többségét az Intézményellátó Kft. kezeli úgy, hogy mind a kiadás, 

mind a bevétel az önkormányzatunk egy álszámlájáról bonyolódik. Tehát minden az önkormányzat 

neve alatt fut, de operatíve az Intézményellátó Kft. jár el. A Mezőtúri Ipari park Kft. területén lévő 

mezőgazdasági földek tekintetében részben az Ipari Park Kft. tulajdonáról beszélhetünk, és részben 

önkormányzati tulajdonú földekről. Kb. 15 ha van önkormányzati tulajdonban, a többi rész már vagy 

magántulajdon, amit értékesített az Ipari Park Kft., vagy mi értékesítettünk kb. 2 évvel ezelőtt 4,6 ha-

os területet, amely már magántulajdonban van.  

Nekem a fizetésem nem változott 2017. január 1. óta, előtte annyit kaptam, mint az elődöm. Ennek a 

mértékét jogszabály rögzíti.  

 

dr. Enyedi Mihály: Az alakuló üléskor az államtitkár fizetéséből lett kiszámolva a polgármester 

fizetése. Ekkor az államtitkári fizetés 70 %-a járt a polgármesternek és úgyanúgy rögzíti az 

alpolgármesterét. Ez 2020 áprilisában megváltozott, a főpolgármester fizetéséhez viszonyítottak, 

mely pár száz forint többletfizetést jelentett Polgármester úrnak. Ehhez jön még Polgármester úrnak 

a nyelvpótlék és a költségtérítés. Nem is értem, hogy egyáltalán miért kell erről dönteni a képviselő-

testületnek? Hagyomány, nyilvánosság? A jogszabály pontosan feketén-fehéren leírja, hogy mennyi 

jár. Ha ez változik, akkor megint be fogjuk hozni, mert kötelesek vagyunk határozatban elfogadni.  

  

Herczeg Zsolt: Az útvételi ajánlatra nem tudok válaszolni, utánanézek, és majd válaszolunk rá.  

 

Kovács Mihály: 2021. március 30-án volt egy pályázat, 300 millió forint összegben a Magyar 

Kézilabda Szövetség Tornaterem építésére. Érvényes és eredményes volt-e az a pályázat?  

- Komppályázat benyújtása. 

- A közös önkormányzati hivatal hatósági osztály beszámolójában olvastam, hogy a pénzbeni és  

természetbeni ellátások állami támogatása 2018-től 2021-ig 66 millióról 34,7 millióra csökkent. 

Mit jelent ez konkrétan számunkra, mert reálértékben nem csökkenteni, hanem emelni kellene 
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ezeket a támogatásokat a lakosság irányába, hiszen több a rászoruló és az összegeket is emelni 

kellene nem pedig csökkenteni.  

- A Városüzemeltetési osztály írja: a Kertváros szennyvízcsatornázása tervhosszabbítás. Mit jelent 

ez?  

- 2020-ban hatályon kívül lett helyezve a 12/2017-es avar- és kerti hulladék égetési szabályairól 

szóló önkormányzati rendelet.  

 

Herczeg Zsolt: Az Oktatási Centrum tornatermére a Kézilabda Szövetséghez benyújtott 

pályázatunkról nem kaptunk visszajelzést. Van egy ígéretünk a II. Rákóczi Ferenc általános iskola 

udvarára kézilabda csarnok építésére. Ennek a programnak a megvalósítása lassan halad, ugyanis 60 

ilyen csarnok épülne az országban. Rajtunk kívül még a megyében Törökszentmiklóson és Túrkevén 

épülne csarnok.  

A legújabb komppályázatunk nyert 3 millió forint felett egy kicsivel, 10 millió forintra nyújtottunk 

be a pályázatot.  

A szociális támogatások terén a kapott összeg a helyi adóerőképességünkhöz igazodik. Azért 

csökken, mert a helyi adóerőképességünk fokozatosan növekszik. Ez nem azt jelenti, hogy ne 

egészíthetné ki az önkormányzat saját bevételei terhére. Majd nem 230 millió forinttal több állami 

forrást kaptunk 2021-ben, mint 2020-ban. Azzal nem értek egyet, hogy több a rászoruló. Ha 

kigyűjtenénk a kérelmek számát, akkor tudnánk csak pontos információt adni erről. Jelenleg tűzifát 

osztunk a rászoruló kérelmezőknek. A jövő évi költségvetést, ha már látjuk, akkor a képviselő-testület  

tehet át forrást a szociális támogatásokra.  

A Kertváros szennyvízcsatornázása tervhosszabbításról nem tudok semmit. A Kertvárosban szinte 

teljes lefedettséggel megépült a szennyvízcsatorna-hálózat. A volt Szélkakas utáni részen nincs kész 

szennyvízcsatorna, de azt a részt még tudomásom szerint nem terveztettük. Egy utcában volt szó az 

ivóvízhálózat gerinc meghosszabbításáról. Ennek a tervezése elindult.  

 

dr. Enyedi Mihály: Belterületen tilos avart és kerti hulladékot égetni. Ezt jogilag úgy oldották meg, 

hogy a jogszabályt hatályon kívül helyezték és ezzel az önkormányzatoknak megszűnt azon 

felhatalmazása, hogy ezen tárgykörben rendeletet alkossanak. A mi kötelezettségünk az volt, hogy 

hatályon kívül helyezzük az adott rendeletet. A jogalkotó célja a komposztálás vagy más olyan 

megoldás, amivel a levegőt nem szennyezik és esetlegesen a hasznosítható biomasszát növelik.  

 

Herczeg Zsolt: Szűcs Dániel alpolgármester a Városi Könyvtárban tartandó rendezvényre ment el. A 

képviselő-testület létszáma 9 főre csökkent.  

 

Rózsa Endre Bertalan: A köszönet hangján kell szólni azokról az intézményekről, illetve kapcsolódó 

területekről, amelyek a covid elleni védekezésben mindent megtettek annak érdekében, hogy 

eredményesen tudjunk ezen a járványon eddig túl lenni. Sajnálattal vettük tudomásul, hogy csak 

tájékoztató formájában tűztük napirendre ezt. Eljutottunk egy olyan szakaszhoz, amely elemzést 

kíván. Polgármester úr kíván-e a különböző részterületekkel kapcsolatos tevékenységet folytató 

munkatársakkal elemzést végezni, végeztetni? Nagyon fontos, mert valami lezajlott és ebből 

valamilyen tapasztalatokat kell szerezni, hogy tovább tudjunk lépni. Nincs határozattal záruló 

napirend, csak tájékoztató. Az egészségügyi dolgozókkal, a polgárőrséggel, a családsegítővel, a 

különböző területeken lévőkkel terveztek-e olyat, hogy megbeszéljétek, ezek a lépések jók voltak, 

ezek problémát jelentettek. Nagyon fontos a jövő szempontjából. Polgármester úr milyen utasítás 

vagy körlevél alapján nem hozta nyilvánosságra, az első hullámra, hogy mennyi covidos beteg van 

és mennyien haláloztak el a városban. A frakciónk szerint a járás kapott ezzel kapcsolatban adatokat. 

Kapott-e Polgármester úr is? Miért nincs itt a járásnak a vezetője ezen a rendkívül fontos napirendi 

ponton?  
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Herczeg Zsolt: Azért nincs itt, mert most tudtuk meg az ülés előtt, hogy most akarják tárgyalni ezt a 

napirendet.  

  

Rózsa Endre Bertalan: Milyen utasítás vagy körlevél volt arra vonatkozóan, hogy nem helyezték ki a 

II. és III. hullám idején a covidos betegek ajtajára, kapujára, hogy itt beteg van. Miért nem ellenőrizte 

a rendőrség a II. és III. hullámban, hogy a beteg otthon tartózkodik-e? Voltak-e adatok, ha igen, hol 

akadtak el?  

Milyen intézkedéseket kíván Polgármester úr tenni, hogy a IV. hullám egy nyugodtabb lefolyású 

legyen? A veszélyhelyzet ideje alatt történtek-e olyan tárgyalások, peres ügyek, feljelentések vagy 

bármi olyan dolog, ami érinti a város költségvetését? A területalapú támogatásokkal hogyan állnak 

az ügyek? Van-e arra remény, hogy ezek az összegek visszafolyhatnak a költségvetésbe?  

Van-e olyan dolog, ami a veszélyhelyzet alatt az önkormányzatnak hátrányul szolgált vagy kárt 

okozott?  

Rendszeresen több olyan anyagot kaptunk, amire rendszeresen választ is adtunk. Volt, olyan ahol 

éreztük, hogy a javaslataink célt értek, más esetben nem. Kértük azt is, hogy különböző anyagok 

álljanak a rendelkezésünkre. A rendelkezésre álló anyagok feldolgozása rendkívül nehéz, a kód is 

rendkívül bonyolult volt.  

 

Herczeg Zsolt: A coviddal kapcsolatos intézkedések nem polgármesteri hatáskörbe tartoztak. 

Polgármesteri hatáskörbe azok az önkormányzati döntések tartoztak, ami egyébként képviselő-

testületi hatáskör lett volna, de a katasztrófavédelemről szóló törvény alapján polgármesternek kellett 

meghoznia a határozatokat. Amit tehettünk, az nagyon kevés volt összességében, tekintettel arra, 

hogy nincs hatáskörünk sok mindenre. Folyamatosan híreltük, hogy aki segítségre szorul, azok hová 

forduljanak. A járási hivataltól egy ideig kaptam számokat, aki elmondta, hogy mennyi a fertőzöttek 

száma, az elhunytakról viszont egyszer sem kaptam adatot. Aztán eljött az az idő, amikor a járási 

hivatalvezető úr sem adhatott ki információkat, mert meg lett neki tiltva. Aztán felhívtam 

kormánymegbízott urat is, aki szintén azt mondta, hogy nem adhat ki adatokat a vírus kapcsán. Az 

adott honlapon ott vannak az adatok. Ilyen helyzetben az fontos, hogy minden ember fegyelmezetten 

tartsa be az utasításokat. Én is voltam ilyen helyzetben, a cédulát akkor már nem kellett kitenni a 

kapura, de a rendőrség folyamatosan ellenőrzött, hogy otthon tartózkodom-e. Mindenki tudja, sok 

fertőzött volt, néhányan meg is haltak. Ha lesz IV. hullám, akkor is minden erőnkkel segítjük a 

rászorulókat.  

A mezőgazdasági földterületekkel a területalapú támogatások rendben vannak. 

 

Rózsa Endre Bertalan: Nem erre gondoltam, hanem a Nagy Kálmán ügyére.  

 

Herczeg Zsolt: 2017 óta nyomozás zajlik Nagy Kálmán ügyében.  

 

dr. Enyedi Mihály: Mi kezdeményeztük a vagyon lefoglalását, mely nem történt meg, de 

kezdeményeztünk mindent, ami lehetségesnek tűnt, de a hatóságok úgy döntöttek, hogy nem. Mi nem 

hagytuk azt, hogy szabálysértéssé minősítsék az ügyet. Képviselő úr meg kell érteni, hogy itt 

hatáskörök vannak. Ami nem az én hatásköröm, abban nem tudok eljárni. Ha eljárok, akkor Btk-s 

bűncselekményt követek el. Csak tanúskodni tudok majd a bírósági tárgyaláson.  

 

Herczeg Zsolt: A pandémia alatt a beruházások elhúzódtak, mert a kivitelezők között voltak olyanok, 

akik már idősebbek voltak. Az államkincstárral még vannak tisztázandó kérdések a Makk József úti 

Idősek Napközi Otthona és a Turisztikai projekt kapcsán a pandémia miatt. Nagy kárt azonban nem 

okozott a pandémia a beruházásoknál.  

 

dr. Siposné Varga Ildikó: A 86/2020-a polgármesteri határozat a leromlott városi területek 

rehabilitációja című pályázat benyújtásáról szólt. Az Újvároson a XIII. út 14., a XI. út 2. és a XIII. út 
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11. szám alatt lévő ingatlanokat érinti-e ez a projekt? Ebben milyen előrelépés volt? Itt 150 millió 

forintra lehetett pályázni.  

 

Herczeg Zsolt: Sajnos ezt a projektet vissza kellett adnunk, mert a támogató csak a nettó összeget, 

118 millió forintot hagyott jóvá, mondván, hogy mi az Áfát vissza tudjuk igényelni. Mi nem tudjuk 

az Áfát visszaigényelni, ezért erről a támogatási összegről le kellett mondanunk. A TOP +-ban lesz 

újra ilyen lehetőség, amit már tudunk.  

 

Kovács Attila: A 15/2021-es polgármesteri határozat Mezőtúr város forgalmi rendjének 

felülvizsgálatáról szól, ami nagyon komoly anyag. Azt javasolnám, hogy egy következő képviselő-

testületi ülésen térjünk vissza rá, hiszen ez egy alapos átbeszélést igényel a testület részéről. Az 

anyagok megvizsgálásra kerültek, amiket a képviselők eljuttattak Polgármester úrnak, de ez az anyag 

olyan nagy volumenű, hogy az anyag szerzője azt javasolta, hogy jó lenne, ha Mezőtúr városa nem 

egyben kezelné az egész forgalmi rend felülvizsgálatot, hanem adott időszakonként egy-egy területet 

külön-külön vizsgálna meg. A közmeghallgatáson egy helyi lakos szóvá tett egy bizonyos ominózus 

forgalmi rendet, ahol mi is nagyon nehezen tudjuk értelmezni azt a forgalmi rendet, ami ott ki van 

alakítva. Ezzel kapcsolatosan is érdemes ezt tovább boncolgatni, illetve végigvinni ezt a területet, 

hogyan tudunk ezen végigmenni, és az említett problémára is megoldást találni, ami a KRESZ-nek 

és közlekedőknek is balesetmentes lesz.  

 A 17/2021-es határozat a Polgármester úr szabadsága. Polgármester úrnak ebben az évben 65 nap 

szabadsága volt amiatt, hogy a tavalyi évről is át kellett hoznia. Időarányosan sikerült-e ezt 

teljesíteni vagy ismét kénytelen lesz átvinni a következő évre? Most már van egy kinevezett 

alpolgármestere, és ezzel tudná tehermentesíteni magát, illetve Önnek is jár az a pihenési idő, ami 

minden más embernek a munkahelyén, főleg egy csúcsvezetői pozícióban lévő személynek.  

 A 26/2021-es polgármesteri határozat: Mezőtúr Város Önkormányzata a TOP-7.1.1-16-H-081-3 

azonosítószámú, „Sportolásra, szabadidős tevékenységek ellátására alkalmas terek kialakítása” 

című projekt keretében Teniszpályák felújítása a Városi Sportcentrumban tevékenység tárgyában 

beérkezett árajánlatok bírálatáról. Ez a beruházás megvalósult-e, hol tart? 

 

dr. Enyedi Mihály: A Polgármester úr volt jogosult dönteni a pandémia alatt a képviselő-testület 

helyett. Ő döntött, figyelembe vette a javaslatokat. Van, ahol belekerült, van ahol nem. A 

polgármesteren volt a döntés és a felelősség súlya.  

 

Kovács Attila: A lemezen megkapott anyag sokkal részletesebb volt, mint amit hozott Polgármester 

úr. Ezek itt megjelentek, mi még előterjesztéseket és határozati javaslatokat kaptunk meg, de magát 

a határozatokat már nem kaptuk és ezek nem jelentek meg sehol. Ezt hiányoltam ezzel az anyaggal 

kapcsolatosan. A képviselő-testületi vélemények begyűjtése alapján alakult ki egy határozat, ami itt 

már megjelent. Ezekből tettünk mi fel kérdéseket.   

 

Herczeg Zsolt: Mezőtúr város forgalomtechnikai felülvizsgálatával kapcsolatosan semmi akadálya, 

hogy beszéljünk és egyeztessünk róla. Ezt követően kellene azon munkálkodnunk, csak Szabó Péter 

kolléga annyira le van terhelve, hogy még nem jutottunk odáig, hogy hozzákezdjünk megvalósítani 

a forgalomtechnikai tervben szereplő javaslatokat. Mivel ez a pandémia alatt született határozat, azért 

még egyszer beszéljünk róla.  

 

dr. Enyedi Mihály: Felmerült a kereszteződés témaköre. Az úr, aki itt felszólalt közmeghallgatáson, 

ezt mindig behozza. Utána jártam én is, furcsa a tábla elhelyezés, de bennem az a kérdés merült fel, 

hogy annak idején ez hogy történhetett. Erre azt válaszolták, hogy a tábla csak így helyezhető el, ha 

nem így lenne, akkor a lámpákat nem tudta volna feltenni a közútkezelő. Ennek az útnak a forgalmát 

nem mi határozzuk meg. Az úr nem érti meg, hogy a képviselő-testületnek a 46-os út forgalmára  

nincs hatásköre. Nem mi döntjük el, ezt meghatározta arra feljogosított szervezet. Javaslatot ugyan 



 18 

tehetünk, de ki ilyen szintű közlekedésmérnök közülünk? Mi eljuttattuk már a javaslatot a 

közútkezelőnek, de nem változott semmi. Ez a javaslat ott van, tudnak róla.  

 

Kovács Attila: Akik ide bejöttek közmeghallogatásra, azért jöttek be, mert azt gondolják, hogy itt ez 

az a plénum, akik ebben tudnak segíteni. Nekünk az a feladatunk, hogy segítsünk. Ami rossz, annak 

nem biztos, hogy örökké rossznak kell lenni. A polgármesteri megkeresés sokkal nagyobb erejű, 

mintha egy lakos írna be a közútkezelőhöz például. Úgy gondolom, hogy a valós problémákat 

kezeljük komolyan és megfelelően.  

 

dr. Enyedi Mihály: Az úrral már hosszú órákat végigbeszéltünk, én már 12-16 óránál tartok az itt 

felvetett probléma kapcsán. Mi elmondtuk neki folyamatosan, hogy milyen lépéseket tettünk, a 

beadványát mellékletként becsatoltuk. Ha nem fogadja el a választ, akkor nekem fel kell tennem a 

kezem. Mindent megtettünk az úr kérésével kapcsolatban. A közútkezelő dönt.  

 

Herczeg Zsolt: A szabadságokkal valóban le vagyok maradva. Egy évre nekem 39 nap szabadság jár. 

Igyekszem kivenni és pihenni ezeket. Amire már az előbb utaltam, nem elég az, hogy a külső 

vendégekkel foglalkozom, a belső kollégákkal is sok időt töltök. Ha kiteszem a lábam, akkor nagyon 

sok aláírnivaló vár, és többen sorakoznak az ajtóm előtt belülről, mert nem hajlandóak beszélni egyik 

a másikkal. A MÁK-nál elmondták, hogy 2022. december 31. a mostani TOP-os folyamatban lévő 

projekteknél a pénzügyi elszámolás határideje a Miniszterelnökség álláspontja szerint.  

A teniszpályák tudomásom szerint megvalósultak, nem tudom, hogy elszámoltak-e vele, ezt a 

Mezőtúri Közművelődési és Sport Kft. nyerte el a CLLD-n belül. A HÓD 2000 Kft. volt a 

generálkivitelező. Most a tenisz szakosztállyal arra készülünk, hogy 25 millió forintos támogatást 

kapnánk egy teniszpálya fedésére, ha a Kormánydöntés megszületik. Nagyon örvendetes, hogy egyre 

több a teniszező, az utánpótlás is szépen gyarapszik, fejlődik. Még fizikális építkezésre vár a 

gördeszka pálya projekt, ami a MAFC-nál van. A jelentős áremelések miatt a projekt nem 10 millióba, 

hanem 15 milllió forintba fog kerülni. Ezt jövőre mindenképpen szeretnénk megvalósítani, mert a 

fiatalok várják.  

 

Kovács Mihály: Csatlakozom Kovács Attila képviselőtársamhoz. A pandémia alatt, amit kaptunk 

anyagokat, sokszor hiányosak voltak. Igyekszem mindig felkészülni a testületi ülésekre és a pandémia 

alatt is igyekeztem volna felkészülni, hogy kérdéseket, véleményeket fogalmazzak meg. Néhányszor 

megtettem, válasz nélkül maradtak, viszont az anyagok között volt üres mappa is. Hiányoztak 

kiegészítők, mellékletek, térképek. Az az anyag, amit a lemezen legutoljára megkaptunk az egy 

komplett anyag.  

 

dr. Enyedi Mihály: Továbbra is azt tudom mondani, hogy ha valaki nem kap meg valamit, jelezze. A 

jelszavat a szakértőnk adta azonnal, és olyan jelszavat adott, ami elfogadható és biztonságos. Kérem, 

hogy ha valakinek problémája van, szóljon, és akkor mi megpróbáljuk orvosolni.  

  

Herczeg Zsolt: Van-e még hozzászólás? (Nincs.) 

 

 

8.Egyebek 

 

Rózsa Endre Bertalan: Az ivókutak a volt Diófánál és a Strandnál működnek-e? A LIDL-nél a járda 

és a kerékpárút kapcsolódósánál több minden gond, probléma van. Polgármester úrnak piaci 

fogadóórán jelezte ezt egy hölgy, de még nem történt intézkedés.  

A ligetben a Kertészlak kinek van odaadva. Egy fórumon egy ügyvezető azt mondata, hogy ki van 

adva 5.000 Ft/hó bérleti díjért, úgy emlékszem, uniós támogatásból 25 millió forint került ide. A 
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Kovácsműhellyel mi van, a Badár emlékhely átadása várható ebben az évben, vagy az időjárás miatt 

nem.  

A Katolikus temető melletti fényforrás hogyan áll, jó volna, ha a tél beállta előtt az ezzel kapcsolatos 

folyamatok elindulnának.  

Az Oktatási Centrumnál a Bajcsy-Zsilinszky és Petőfi út sarkánál, a 46-os útnál más ívet kellene 

kialakítani. A Piacnál a Vásárcsarnok feliratot javítani kellene.  

 

Herczeg Zsolt: Az ivó kutak nem üzemelnek. Várjuk Pappné Juhász Emília ügyvezető asszonytól a 

választ, hogy miért nem, illetve dr. Sebestyén Katalintól, hogy átadásra kerültek-e már, ugyanis a 

Zöldváros projekt még nincs lezárva.  

A Szakképző előtti járdát jelezték, hogy ott nagy problémák vannak. Azon vagyunk, minél hamarabb 

ki tudjuk javítani, de az idei évre már nem merem megígérni.  

A „Mezőtúriak A Holnapért 2001 Alapítvány” nyert CLLD-n a Kertészlakhoz forrást. Nem épület 

felújításra, hanem valamilyen kiállításra. Ők bérlik most jelen pillanatban a Kertészlakot, pályázat 

útján jutották hozzá. Az alapítvány Szűcs Lajos és Baukó Péter nevét fémjelzik.  

A Kovács műhely elkészült, az installációk elhelyezése megtörtént már. Októberre ígérték, hogy itt a 

Várostörténeti Kiállítás, a toronyban és a Kovács műhelyben is elhelyezésre kerüljenek és 

látogathatóvá válnak.  

Badár emlékhelyre a Királyváza még nem készült el. Addig nem tűzök ki átadási ünnepséget, amíg 

nincs kész. 

A Katolikus temető világításáról arról tájékoztatott Nagy Sándor osztályvezető és Kovács Attila 

képviselő, hogy egyeztettek és folyamatban van egy próbaverzió.  

A Közútkezelő megígérte még akkor, hogy ezt a kavicskiverődéses ívet megcsinálják, amikor a 46-

os utat felújítják. Ez elmaradt, szóvá is tettem nekik. Ezt újra fogjuk feléjük jelezni.  

A Vásárcsarnok már vicckategória, nem sikerült még kipótoltatni a feliratot az üzemeltetővel.   

 

Kötél János: A Mikes út 1. szám előtt folyamatosan eldugul az átfolyó. Nagyon kicsi az akna, 15-20 

cm mély, ott a gátra is folyik lefelé a víz, mert nem bírja elnyelni.  

A Túrkevei úti buszmegálló szemetes. Két kuka kihelyezését szeretném kérni.  

 

Herczeg Zsolt: Ezen a helyen az átfolyó kimosatásra került, Kocsis Józsefnek szólok, hogy itt még 

növelni kellene a keresztmetszetet és a mélységet.  

A buszmegállókba a 2 kuka kihelyezése természetes.  

 

Patkós Lajos: A Nagycsaparkert út és a Széchenyi út találkozásánál a RAFI sarkánál két nagy diófa 

olyan nagy lombbal rendelkezik, ami takarja a Széchenyi útra való kihajtást. Ilyenkor már lehet a 

diófát metszeni, ezért javasolom, hogy a fák alsó ágait metsszük meg kertészek bevonásával.   

 

Kötél János: Ezeket a fákat az ingatlan tulajdonosának kell karbantartani. Felvesszük vele a 

kapcsolatot, hogy metssze meg a fákat.  

  

Rózsa Endre: 2021. július 12-én a 3. napirendi pontnál Kovács Attila előterjesztése méltatlansági és 

összeférhetetlenségi ügyben címmel került be a napirendbe. Azt kértem augusztus 26-án, hogy ezt az 

anyagot küldjék meg számunkra és az ezzel kapcsolatos lépésekről adjanak tájékoztatást. 

Tudomásom szerint ez még nem történt meg. Miért nem? 

 

dr. Enyedi Mihály: Arról beszélünk, amit a Kormányhivatalba elküldtünk? 

 

Rózsa Endre: Igen.  

 

dr. Enyedi Mihály: Utána fogok járni, hogy miért nem került kiküldésre és kiküldjük.  
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Herczeg Zsolt: Nyilvános ülésünk végére értünk, köszönöm mindenkinek a munkáját, rövid szünet 

után zárt üléssel folytatjuk.  

 

 

                                                                     K.m.f. 

 

 

 

      Herczeg Zsolt              dr. Enyedi Mihály 

      polgármester          jegyző 
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